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Abstract (en)
[origin: WO2024189235A1] The invention relates to a rotor hub, in particular for aircraft with a propeller drive, having a bore for receiving a drive
shaft, wherein the bore comprises an internal thread which is designed to interact with an external thread of the drive shaft and to releasably connect
the rotor hub to the drive shaft. The invention makes provision for the bore to have an annular groove for receiving an O-ring which is suitable for
inhibiting a relative movement between the rotor hub and the drive shaft.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rotornabe, insbesondere für Luftfahrzeuge mit Propellerantrieb, aufweisend eine Bohrung zur Aufnahme einer
Antriebswelle, wobei die Bohrung ein Innengewinde umfasst, das eingerichtet ist, mit einem Außengewinde der Antriebswelle zusammenzuwirken
und die Rotornabe lösbar mit der Antriebswelle zu verbinden. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Bohrung eine Ringnut aufweist zur
Aufnahme eines O-Rings, der geeignet ist, eine Relativbewegung zwischen der Rotornabe und der Antriebswelle zu hemmen.
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